
VERSLAG 
Verslag ouderraad 

Basisschool De Sportschool Gentbrugge 
Datum | tijd 21/01/2019 20u  

Aanwezig 

Aanwezig: Evert, Delfien, Wim (pas vanaf 21u30), Freekje, Ellen, Dominiek, Jo, Sacha, Steven, Tineke, Davinia 
Verontschuldigd: Elke, Eva, Ilse, Nele 
Schoolteam: Anita, Koen, Evelyn 
Voorzitter: Evert 
Notulist: Evert 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Verslag vorig overleg:  

https://docs.google.com/document/d/1KU3jhC9nRNE15oblbYV-g9Okgv6oD61lQppz6jbXRQo/edit 
 
Nieuw format van verslag. Doel: standaardverslag i.f.v. wisselend voorzitterschap. 

Eventuele suggesties of aanvullingen graag doorgeven via Google Drive. 
 

Financieel 

● Financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester ad interim 
● Opbrengst verkoop kerstkaartjes ten voordele van de groene speelplaats: 991,10 EUR. Bedrag wordt overgemaakt door Freekje 
● Groeifeest L1 op 15/06: bijdrage OR voor aperitief - er is een voorschot mogelijk vanuit OR voor budget Stad Gent (werd goedgekeurd) 

 

https://docs.google.com/document/d/1KU3jhC9nRNE15oblbYV-g9Okgv6oD61lQppz6jbXRQo/edit
https://drive.google.com/file/d/1RV5SwvJm07MxK-dWD3z7IOXEtDCTAaXV/view?usp=sharing


Agendapunten 

1. Mededelingen uit de werkgroepen 

 

Werkgroep Mededelingen Actiepunten  
Werkgroep Communicatie  Er werd opnieuw verzocht aan iedereen om de online folder aan te 

vullen met informatie + foto. Er wordt een laatste oproep 
rondgestuurd per mail met een concrete deadline. Hierna wordt de 
folder uitgehangen op een paar locaties op school en de op website 
gepubliceerd. 
 
Verslagen van de OR worden nog steeds op de website gepubliceerd 
en rondgestuurd via Questi. Nieuwe ouders raadplegen dit vaak om 
een idee te krijgen over de schoolwerking. Opletten dat er geen 
vertrouwelijke informatie is opgenomen in toekomstige verslagen. 
Verslagen dienen te worden opgemaakt in functie van exteren: 
voorzichtigheid en discretie is geboden. Ook zou er voortaan 
onderaan het verslag vermeld worden: “Contacteer 
ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen”. 
 
Info-avond cyberpesten door inspecteur van de politie: datum ligt 
nog niet vast. Timing is maart/april. Organisatie kan naar analogie 
met de info-avond omtrent luchtkwaliteit verlopen. Sint-Gregorius 
is geen vragende partij, aangezien zij reeds rond dit onderwerp 
gewerkt hebben. Flyer op papier is overbodig, digitaal volstaat 
(eveneens via Questi rond te sturen). 

Freekje/Ellen: laatste oproep per mail om online 
folder aan te vullen, met concrete deadline. 
 
 
 
 
OK 
 
 
 
 
 
 
 
 
Freekje: doet suggesties aan Anita i.v.m. de 
datum. Ook worden de nodige stappen 
ondernomen om de flyer te ontwerpen. 

Werkgroep MOS De historiek van het GRAS project en de mail werden opgesteld.  
We kregen ook antwoord van dhr. Haenebalcke Adelbrecht. Hij gaf 
aan dat hij de stadsdiensten zou aanspreken om de renovatie van de 
speelplaats en de GRAS aanleg te combineren. Patrick Deblock heeft 
een naam doorgekregen van iemand van FM die de coördinatie 
opneemt m.b.t. dit project: architect Lecomte. Dit is dezelfde 
architect als de renovatiewerken op school. Er zit beweging in het 
dossier. Misschien kan er met eenzelfde aannemer gewerkt worden. 
 

Freekje/Eva: blijvend opvolgen opdat intenties 
niet zonder vervolg blijven. 
 
 
 
 
 
 
 

Pagina 2 

mailto:ouderraad@desportschool.net


Door de school werd hout besteld om de zitplatformen rond de 
bomen te maken. Dit om de subsidie van Pimp je speelplaats tijdig 
uit te geven. Dit is op tijd gebeurd. De vraag was er om de levering 
van dit hout te combineren met bijkomend aan te kopen hout. Dit is 
niet opportuun, aangezien, op aanraden van Ward, het hout 
(Thermowood) voor de afwerking zal besteld worden bij CRAS 
(Merelbeke). Dit is niet hetzelfde bedrijf als de eerste bestelling. OR 
verleent toestemming voor nieuw te bestellen hout. 
 
Alle kerstkaartjes zijn verkocht binnen en buiten de school. 
Opbrengst verkoop kerstkaartjes: zie onder rubriek ‘financieel’. 
 
De kaart werd doorgegeven aan Anita om op de website te plaatsen. 
Dit staat onder de rubriek ‘Ouderraad’. 
 
Idee om kaartjes te voorzien bij meerdere ‘levensgebeurtenissen’ en 
deze te laten ontwerpen door de leerlingen binnen een bepaald 
thema, wordt gedragen door het lerarenkorps. Wel is er de vraag om 
dit pas in te voeren vanaf september 2019. Hiermee werd ingestemd. 
 

Eva/Ward: afspreken hoeveel van welk hout er 
dient aangekocht te worden. Bestelling/facturatie 
af te spreken met OR. 
 
 
 
 
 
 
Freekje: bedrag overmaken 
 
 
 
 
 
Schoolteam: geeft door aan Anita rond welke 
thema’s iedereen wenst te werken. 

Werkgroep Mobiliteit Wegens ontslag van Jo uit de OR (zie ‘Mededelingen vanuit de 
Ouderraad’) worden de contactgegevens van VeloVelo 
overgedragen door Jo aan Anita. Momenteel beschikken we nog 
over 2x3u (2 voormiddagen). 

Jo: overdragen contactgegevens 

Werkgroep Schoolontbijt   
Werkgroep Wijnactie  Wijnactie: 2 kartonnen met wijnflessen zijn verdwenen, vermoeden 

van diefstal 
 

Werkgroep Kidsfuif Volgend overleg op 23/01, thema wordt nog bepaald. 
 
Bestelling Stad Gent/Provincie/IVAGO in orde 
 
Optreden Kidsfuifband met ouders 
 
DJ’s gezocht: er is een leuk aanbod van een mama die wil draaien 
met Linde Merckpoel. Dit zal echter pas voor volgend schooljaar 
zijn. DJ kan misschien bevraagd worden via jeugdbewegingen. 
 

 
 
 
 
WG: verder afspreken met kidsfuifband 
 
WG: DJ zoeken 
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Verduistering zaal: de gordijnen zullen niet op tijd klaar zijn, 
waardoor er verduisterd moet worden langs de buitenzijde met 
zwarte plastiek. 
 
Uitnodiging uit te sturen in de week vóór krokus 
 
Overleg met Anita inplannen rond veiligheid/zorg. Het magnetisch 
hek zal gesloten blijven, en er zal een portier  aanwezig zijn. Er 
wordt eveneens gezorgd voor een duidelijke communicatie naar de 
kinderen toe: speel niet op de speelplaats, ga niet zomaar weg, meld 
het wanneer je iets niet leuk vindt. Vanaf 20u is de zorg om de 
kinderen de verantwoordelijkheid van de ouders.  
 
Volume zou binnen de perken moeten blijven. 

WG: praktische regelingen treffen; opmeten 
ramen om te weten hoeveel plastiek we nodig 
hebben. 
 
WG: uitnodiging (laten) opstellen en versturen 
 
WG: verder afspreken met Anita omtrent 
veiligheid en zorg 
 
 
 
 
 
WG: bepalen hoe dit wordt opgevolgd 

Werkgroep Sportbal ??? Steven: informeert hoe het met de praktische 
organisatie zit. 

Werkgroep QUIZ /  
Werkgroep IT Zoals afgesproken op vorige ouderraad zullen we voortaan (voor de 

komende 3 jaar) volgende adressen gebruiken: 
- ouderraad@desportschool.NET (ipv ouderraad@desportschool.be of 
ouderraad-sps@groupspaces.com) 
- mos@desportschool.NET (ipv mos@desportschool.be of 
mos-sps@groupspaces.com) 
Er kunnen op eenvoudige vraag, gemakkelijk extra 
@desportschool.NET-adressen bijgemaakt worden. 
 
Ook de bestelsystemen (zoals gebruikt voor schoolontbijt en wijnactie) 
blijven nog minstens 3 jaar beschikbaar: 
- http://desportschool.NET/ontbijt/ 
- http://desportschool.NET/wijn/. 
 
Verder behouden we nog steeds onze Google-drive. 
- De meeste leden van de ouderraad zullen reeds een map "Sportschool" 
vinden als ze met hun persoonlijke Google-account inloggen op 
http://drive.google.com/ en ofwel naar "Gedeeld met mij" ofwel naar 
"Mijn Drive" gaan. 
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- Is dit nog niet het geval, stuur dan een mailtje naar Wim met het 
e-mailadres dat je gebruikt voor Google-drive. 
- Heb je enkel leestoegang en wil je voor bepaalde documenten of mappen 
ook schrijftoegang? Stuur ook dan een mailtje met het adres van je 
Google-account. 
- Als je documenten op Google-drive "Sportschool" plaatst, maak dan 
zoveel mogelijk "sportschool.owner@gmail.com" eigenaar van die 
documenten. 
(hierdoor nemen ze geen plaats meer op je eigen account en kunnen we 
de documenten later gemakkelijker beheren) 
 

Andere  /  
 

2. Mededelingen vanuit school 
 

● Informatie over de maandthema’s en visie sociaal emotioneel leren werd gecommuniceerd in de vorige nieuwsbrief (“In vogelvlucht”). 
● De schoolbel is niet defect, ze was moeilijker hoorbaar door de nieuw geplaatste isolatie. 
● Graag wat geduld uitoefenen m.b.t. de werken, zo zouden er foto’s verschijnen op Facebook van slordigheid. 

 
3. Mededelingen vanuit de Schoolraad 

 
● Geen (er was geen Schoolraad) 

 
4. Varia 

 

Topic Vraag Actiepunten  
Ontslag Jo Luyssaert uit 
ouderraad 

Omwille van persoonlijke redenen zou Jo even uit de OR gaan. 
Administratief blijft Jo aangesteld als lid van de OR tot oktober. 

 

Schoolfoto’s Geen individuele foto’s meer, wegens moeilijke praktische 
organisatie en privacy-redenen. Vermoeden is er ook dat er weinig 
vraag naar is. Klasfoto blijft behouden, Luc zou deze nemen. Dit 
hoeft geen vehikel te zijn om winst te genereren, de klasfoto’s 
kunnen gratis verspreid worden op het einde van het schooljaar. 

 

kangoeroeklas Vraag van ouders: 
Wat met cognitief sterke leerlingen, in sommige scholen bestaan er 
bv. kangoeroeklassen - voor/nadelen? 
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Antwoord: 
Zorg is breder dan enkel voor kinderen met moeilijkheden: zorg 
gaat in beide richtingen. Er is materiaal aangekocht voor leerlingen 
die snellerend zijn. Ook is er een gedifferentieerde aanpak in de 
klaspraktijk. Men kan hier echter geen leerkracht op inzetten. 

Gezamenlijke 
activiteit/etentje/drankje 

Voorbehouden voor het einde van het schooljaar. Hierrond is 
echter nog niets ondernomen. Moeilijkheid om te bepalen wie 
uitgenodigd wordt. 

 

Buitenkeukentjes Kleuters De keukentjes zijn er maar het ontbreekt aan potten, pannen, 
houten lepels, ...  Eva wil een voorstel van oproep maken die via 
mail kan verzonden worden. Veel ouders hebben immers oud 
keukengerief liggen. OR gaat unaniem akkoord. Oproep kan 
eveneens verspreid worden via Questi/Facebook. In de oproep zou 
duidelijk moeten worden vermeld wie het gerief inzamelt. 

Eva: opstellen oproep 

Zitbanken kleuter en lager Vraag van ouders:  
- Waarom hangt er een” handje-stop” op de grote zitbanken 

op de speelplaats van de kleuters? Deze nemen veel plaats 
in. Is jammer dat de kleuters er zelf geen gebruik kunnen 
van maken in hun spel.  

- Hoe worden de banken gebruikt op de speelplaats van het 
lager door de leerlingen?  

 
Antwoord: 
Banken stonden er nog maar een week, en de kleuters stonden er 
op. Het handje (stopteken) werd geplaatst omwille van 
veiligheidsredenen. Alternatieven: staand kindje met een kruis. 
Vernomen van ouders: “wij mogen daar niet op zitten, dat is voor 
de juffen”. Dit is duidelijk niet de bedoeling, op de banken zitten is 
uiteraard geen probleem. Er was echter iets losgekomen aan een 
bank en het opnieuw in elkaar steken was vrij duur. Dezelfde lijn 
zou doorgetrokken moeten worden door STIBO. Er wordt blijkbaar 
ook op de picknicktafels gelopen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Anita: afstemmen met STIBO over 
gebruik van de bank, zodat 
hieromtrent een éénduidig(e) visie en 
beleid is. Verder nood aan duidelijke 
communicatie naar de ouders toe. 
 
 
 
 

Kriebelteam Nood aan bijkomende rondvraag of iemand het Kriebelteam wil 
versterken. Kunnen ook grootouders zijn. In principe moet je 
gedurende een voormiddag met 3 volwassenen zijn. Idee werd 

Tineke: opstellen briefjes om te 
verspreiden op grootouderfeest. 
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geopperd om briefjes te verspreiden op het grootouderfeest. OR 
unaniem akkoord. 

 
 
 

 

Opvolgpunten voor volgende vergadering 

Voorzitter(s) volgende vergadering: gelieve blanco document aan te maken, waarin iedereen onder de juiste rubrieken kan aanvullen. 
 

 

Volgende vergadering 

25 maart 2019, 20h Sportschool  
Voorzitter: Ellen en Freekje  
20 mei 2019, 20h Sportschool  
Voorzitter : Tineke en Dominiek 
 
 
Contacteer ouderraad@desportschool.net bij vragen of opmerkingen 
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